

REPUBLIQUE

DE

VANUATU

JOURNAL OFFICIEL



REPUBLIC

OF

VANUATU

OFFICIAL GAZETTE

30 JUIN 2010

**EXTRAORDINARY GAZETTE
NUMERO SPECIAL
NO. 13**

30 JUNE 2010

SONT PUBLIES LES TEXTES SUIVANTS

LOIS

LOI No. 5 DE 2010 SUR LES FINANCES
COMPLEMENTAIRES (2010)

NOTIFICATION OF PUBLICATION

ACTS

SUPPLEMENTARY APPROPRIATION (2010) ACT
NO. 5 OF 2010.



REPUBLIC OF VANUATU

SUPPLEMENTARY APPROPRIATION (2010) ACT NO. 5 OF 2010

Arrangement of Sections

1	Appropriation of amounts under section 34 of the Public Finance and Economic Management Act [CAP 244]	2
2	Commencement	2

REPUBLIC OF VANUATU

Assent: 22/06/2010
Commencement: 30/06/2010

SUPPLEMENTARY APPROPRIATION (2010) ACT NO. 5 OF 2010

An Act to provide for the appropriation of additional funds for the services of the Government for the year 2010 and for related purposes.

Be it enacted by the President and Parliament as follows-

1 Appropriation of amounts under section 34 of the Public Finance and Economic Management Act [CAP 244]

The additional amount of VT 160,000,000 issued from the Public Fund under section 34 of the Public Finance and Economic Management Act [CAP 244] for the year 2010 is appropriated in accordance with the Schedule.

2 Commencement

This Act commences on the day on which it is published in the Gazette.

SCHEDULE

**AMOUNTS APPROPRIATED UNDER SECTION 34 OF
THE PUBLIC FINANCE AND ECONOMIC
MANAGEMENT ACT [CAP 244]**

Activity	Budget Allocated
Department of Education Recruitment of Temporary Teachers	VT 100,000,000
Department of Correctional Services Recruitment of Additional Personnel and Goods and Services	VT 60,000,000
Total	VT 160,000,000



RÉPUBLIQUE DE VANUATU

LOI N° 5 DE 2010 SUR LES FINANCES COMPLEMENTAIRES (2010)

Sommaire

1	Affectation des crédits en vertu de l'article 34 de la Loi relative aux finances publiques et à la gestion économique [CAP 244].....	2
3	Entrée en vigueur.....	2

RÉPUBLIQUE DE VANUATU

Promulguée: 22/06/2010

Entrée en vigueur: 30/06/2010

LOI N° 5 DE 2010 SUR LES FINANCES COMPLÉMENTAIRES (2010)

Portant affectation des crédits complémentaires pour les dépenses publiques au cours de l'exercice 2010 et pour des fins connexes.

Le Président de la République et le Parlement promulguent le texte suivant:

1 Affectation des crédits en vertu de l'article 34 de la Loi relative aux finances publiques et à la gestion économique [CAP 244]

Le montant additionnel, de 160 000 000 VT, prélevé du Trésor en vertu des dispositions de l'article 34 de la Loi relative aux finances publiques et à la gestion économique [CAP 244] pour l'année 2010 est affecté conformément à l'Annexe.

3 Entrée en vigueur

La présente loi entre en vigueur à la date de sa publication au Journal officiel.

ANNEXE

**AFFECTATION DES CREDITS COMPLEMENTAIRES
EN 2007 CONFORMEMENT A L'ARTICLE 34 DE LA LOI
RELATIVE AUX FINANCES PUBLIQUES ET A LA
GESTION ECONOMIQUE [CAP 244]**

Activité	Montant affecté
Service de l'éducation, recrutement de professeurs temporaires	100 000 000 VT
Direction des services correctionnels, recrutement d'agents supplémentaires et approvisionnement en biens et services	60 000 000 VT
Total	160 000 000 VT